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BR.0011.1.2025 

 

SPRAWOZDANIE 

Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI za 2024 rok 

 

Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w Boguchwale został ustalony Uchwałą Rady 

Miejskiej  Nr I.5.2024 z dnia 6 maja  2024 roku. 

Komisja Skarg , Wniosków i Petycji pracuje w pięcioosobowym składzie . 

Przewodniczący Komisji –   Radny Pan Ryszard Liput 

Zastępca Przewodniczącego Komisji –  Radna  Pani Katarzyna Warchoł 

Sekretarz –  Radna Pani Maria Angowska 

Członek – Radny Pan Adam Baran  

Członek – Radny Pan Antoni Ziobro 

 

W kadencji 2019 – 2024 Komisja pracowała w składzie: 

Jerzy Mazur – Przewodniczący Komisji 

Katarzyna Warchoł – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Maria Angowska – Sekretarz  

Elżbieta Zielińska - Członek 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na podstawie art.21 ust.3 ustawy o 

samorządzie gminnym oraz Statutu Gminy § 58 ust.6 przedkłada do akceptacji sprawozdanie z 

działalności Komisji  od rozpoczęcia pracy Komisji do końca  2024 roku. 

W roku 2024  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła 8 posiedzeń. 

 Kadencja 2019- 2024 

 Pierwsze posiedzenie w dniu 25.01.2024 r  dotyczyło podsumowania pracy Komisji  

i przyjecie Sprawozdania z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za 2023 rok. 
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   Drugie posiedzenie w dniu 28.03.2024 rok dotyczyło skargi na działalność Burmistrza 

Boguchwały w przedmiocie utrzymania dróg gminnych oznaczonych jako droga publiczna 

nr108193R oraz 108190R w miejscowości Lutoryż. 

Skarżący wezwał do wytyczenia korytarzy dla pieszych i bieżącego czyszczenia jezdni orazi o 

wytypowanie nadzorującego prace firm wykonawczych roboty budowlane przy 

przedmiotowych drogach.  

Zgodnie zaś z przedstawionymi wyjaśnieniami Kierownika Referatu Infrastruktury w chwili 

obecnej nie istnieje możliwość wydzielenia korytarzy dla pieszych na przedmiotowym terenie, 

a z uwagi na charakter miejsca, gdzie realizowane są roboty budowlane, każdego uczestnika 

ruchu drogowego obowiązują zasady zachowania szczególnej ostrożności, w tym zwiększenie 

uwagi i dostosowywanie jazdy do aktualnej sytuacji na drodze. Jednocześnie Kierownik 

Referatu Infrastruktury poinformował, że pobocza dróg zostaną przywrócone do stanu 

niepogorszonego, a nawierzchnia bitumiczna drogi zostanie poddana remontowi cząstkowemu 

– po zakończeniu inwestycji.  

Komisja Skarg Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z otrzymanymi materiałami 

dotyczącymi skargi, wyjaśnieniami Kierownika Referatu oraz  Komendanta Straży Miejskiej  

zadecydowała uznać skargę za bezzasadną.  

Kadencja 2024- 2029 

  Pierwsze posiedzenie w dniu 3.06 2024r poświęcone było wyborom : zastępcy, 

sekretarza oraz ustalenie planu pracy Komisji do końca 2024 roku. 

Drugie posiedzenie z 22.08.2024 r poświęcone było skardze Rady Rodziców 

Przedszkola Publicznego w Boguchwale na działalność Burmistrza Boguchwały w sprawie 

likwidacji kuchni.  

Przewodniczący Komisji Pan Ryszard Liput  poinformował, że mimo wycofania skargi  

 i nie  procedowania  na Sesji Rady, zachodzi potrzeba  wyjaśnień członkom Komisji dlatego 

spotkanie Komisji nie zostało odwołane. 

Trzecie posiedzenie w dniu 22.10.2024 roku dotyczyło skargi na  nie dotrzymanie 

terminu odpowiedzi na pismo  przewidzianego w KPA.  

Komisja Skarg Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z otrzymanymi materiałami 

dotyczącymi skargi, wyjaśnieniami Kierownika Referatu, Radcy Prawnego oraz Sekretarza 

zadecydowała uznać ją za zasadną. 

Czwarte posiedzenie odbyło się 19.11.2024 roku i było to posiedzenie wspólne Komisja 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisja Edukacji i Rozwoju Społecznego, Komisja 

Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisja Rewizyjna , Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji, Komisja Statutowo-Prawna. Dotyczyło projektu uchwały budżetowej na 

2025 rok praz projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Boguchwała. 
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 Piąte posiedzenie z dnia 19.11.2024 r dotyczyło wydania opinii do projektu ustawy 

budżetowej. 

 Szóste posiedzenie z dnia 19 grudnia 2024 r dotyczyło: 

1. rozpatrzenia skargi w przedmiocie przewlekłości postępowania w wydaniu decyzji 

dotyczącej Funduszu Alimentacyjnego na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej.  

Komisja po zapoznaniu się z otrzymanymi materiałami oraz wyjaśnieniami Dyrektora 

            MOPS i Radcy Prawnego postanowiła uznać skargę za bezzasadną. 

2.  ustalenie planu pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji na I półrocze 2025 roku. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dziękuje radcy prawnemu oraz  merytorycznym  

pracownikom Urzędu.za zaangażowanie i pomoc oraz udzielanie informacji  w zakresie 

niezbędnym do podejmowania przez Komisję rozstrzygnięć.  

            

            

     Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

………………………………………… 

       
  Ryszard Liput 


